
 

Schriftelijke vragen mbt aanleg glasvezel in Heemskerk 28-feb-2023

Geacht College, 
Zoals U weet wordt in heel Heemskerk glasvezel aangelegd.
Zowel T-Mobile als Delta leggen apart van elkaar glasvezel aan.
Het gevolg is dat de straat voor de bewoners van Heemskerk twee keer open 
moet met daarom tweemaal overlast. HL denkt hierbij aan de mensen die slecht 
ter been zijn, met een rollator lopen of een rolstoel gebruiken.
Ook de bestrating wordt er niet veel beter van.
Heemskerk Lokaal heeft er de volgende vragen over.

1. Wordt in de komende tijd voorzien dat er voor meerdere soorten 
leidingwerk, denk aan 3e glasvezel of bijvoorbeeld warmtenetten, de straat
nogmaals open moet. Zoja, wordt dan aangestuurd op gezamenlijk 
aanleggen zodat de straat maar éénmaal open moet? 

2. Waarom heeft de Gemeente Heemskerk niet gefaciliteerd in de aanpak 
van deze kabelaanleg in Heemskerk om zo eenmalig de overlast te 
hebben?

3. De glasvezel kan door verschillende aanbieders van TV, telefoon en 
Internet gebruikt worden, vergelijkbaar met elektriciteit waarbij Liander het
beheer van de infrastructuur voor zijn rekening neemt en er een aantal 
firma's zijn die vervolgens de energie leveren met ieder zijn eigen 
voorwaarden. Waarom is hier in Heemskerk niet gekozen voor het 
aanleggen van één glasvezelnetwerk dat door diverse aanbieders van TV, 
Internet, radio en telefoon gebruikt kan worden? Was dat het geval 
geweest dan had de straat maar éénmaal open gehoeven. 

4. Voorheen Casema, nu Ziggo (onderdeel van Liberty Global) is van oudsher 
leverancier van Internet, telefoon en televisie in de IJmond. Het Ziggo 
netwerk bestaat grotendeels al uit glasverbindingen. Is overwogen om 
Ziggo te bewegen zijn netwerk open te stellen voor andere aanbieders? 

Met vriendelijke groet
Jos van Hout
Heemskerk Lokaal


